
 
  
 

 
Referat ‐ Rustad IL langrenn ‐ Styremøte 24 mai 2023  
 
Tilstede: Bjørnhild Fjeld, Jan Erik Nilsen, Jørn Raastad, Jan Henrik Karlsen (referent), Ingrid Lutnæs og Barbro 
Tomter Dahlen. 
 
  
1 Godkjenning av referat fra møtet 25 april 
  
Konklusjon 
Referatet ble godkjent. 
 
2 Om disponering av midler som følge av innvilgende søknader 
 
Rustad IL langrenn har den senere tid mottatt en rekke øremerkede tilskudd. Det gir behov for noen 
omdisponeringer innen rammen av hva styret har fullmakt til mht til slike endringer. 
  
Vedtak 
Barbro utarbeider forslag til omdisponeringer innen rammen av styrets fullmakter. Forslaget sluttbehandles 
gjennom mailveksling mellom styremedlemmene etter dagens møte. 
 
3  Ny Rustad bil   
Rasjonell drift av langrennsgruppen deltakelse på et høyt antall renn i Norge og utenlands krever en bil med 
plass til mange ski og diverse utstyr. Nåværende bil til dette er «utslitt» og kan i beste fall selges relativt rimelig 
etter noen reparasjoner. De store avstandene som må tilbakelegges på kort tid gjør det antakelig nødvendig 
med en som går på fossilt brensel, men vi kan og bør stille krav om at man da kan bruke biodiesel. I den grad 
leie er et alternativ, må det skje en avveining om leie fra gang til gang blir en for tidkrevende løsning. 
 
Vedtak 
Ingrid og Babro får fullmakt til å utarbeide en kravspefisikasjon for så å innhente tilbud. Tilbudet må også vise 
kostnader ved avskrivning og vedlikehold etc.  Krav med hensyn til kjørelengde og hvor raskt man må komme 
fram, må også spesifiseres. Videre må det klargjøres at om det da ikke kan leveres eller velges en el bil, så må 
bilen kunne gå på biodiesel. Når tilbudene er inne, må Ingrid og Barbro også vurdere en kjøpsløsning opp mot 
leasing og alternativet med å leie bil. 
 
På grunnlag av dette arbeidet og anbefaling fra Ingrid og Barbro, velger styret løsningen for å dekke 
bilbehovet. Om ønsket løsning overstiger styrets fullmakt på en netto kostnad på kr 500 000, må saken 
fremmes på et ekstraordinært årsmøte i idrettslaget. 
 
3 Kontrakter og retningslinjer 
Vedtak 
Barbro utarbeider resterende kontraktsforslag for trenere og utøvere. Forslagene er som vanlig avgrenset fra å 
gjelde personer hun er inhabil i forhold til. Forslagene sendes pr mail til godkjenning av styret. 
 
Barbro, Ingrid og Jan‐Henrik fullfører påbegynt arbeid med oppdatering av retningslinjene. Forslaget de 
kommer fram til sluttbehandles pr mail mellom styremedlemmene. 
 

4 Strategiarbeid og andre gjøremål til fordeling og tidsfrist fastsettelse  
Styret gikk gjennom listen over tiltak fastsatt i, eller utledet av, strategiplanen vedtatt tidligere i år. Herunder 
fastsatte man hvem som har ansvar for hva. 
   


